

Greetings from Concordia University!

We cordially invite you to participate in Concordia's annual *Graduate Symposium in the Department of Education* which has been taking place since 1998. We have now extended the deadline for the call for proposals until the 21st of January 2020.

The theme of the 2020 Symposium is **Education in an Age of Resistance**.

The Symposium consists of presentations in a variety of formats covering all areas of education and professional development. Additionally, there will be keynote speakers, a networking reception, and a few planned surprises during the symposium!

This is an interdisciplinary graduate symposium that invites participants from across Canada and around the world. **It's free to attend!**

We welcome proposals exploring the complexities of educational theory and practice in a broad range of contexts whether academic, social, political, or cultural.

IMPORTANT DATES

- NEW DEADLINE FOR CALL FOR PROPOSALS: **January 21, 2020**
- Symposium Date: **March 14, 2020**
- Where: **FG building - 5th floor @ Concordia University, 1610 St. Catherine West, Montreal**

We invite proposals (in English or French) from all areas of education and related disciplines including, but not limited to:

Adult Education; Educational Technology; Applied Human Sciences; Exercise Science; Applied Linguistics; Child Studies; Art Education; Psychology; Early Childhood and Elementary Education; Sociology; and Educational Studies.

We welcome proposals for both presentations and posters in English or French. **Submit here:** <https://doe.concordia.ca/symposium/proposals/>

We are looking for volunteers too! **Apply here:** <https://doe.concordia.ca/symposium/volunteer/>

If you are interested in attending, please **register here** to ensure catering: <https://doe.concordia.ca/symposium/registration/>

The entire symposium is **FREE!** No price for admission. Registration required for seating and meals.

Like us on Facebook: <https://www.facebook.com/GSDEconcordia>

Follow us on Twitter: <https://twitter.com/gsdeconcordia/>
Join us on Instagram <https://www.instagram.com/GSDEconcordia/>
#GSDE2020

Or email us at gsde.doe@concordia.ca

Come and join us as a presenter, volunteer, or just come and enjoy the experience!

Sincerely,
The Organizing Committee
GSDE 2020

Bonjour,

Pourriez-vous partager les informations ci-dessous avec vos étudiants au sujet de notre colloque des étudiants?

Je vous remercie pour votre attention et votre aide et je vous souhaite une excellente journée.

Salutations de la part de l'Université Concordia!

Nous vous invitons au *Colloque des étudiants du Département des sciences de l'éducation* qui se tient annuellement depuis 1998. Nous avons décidé de prolonger la date de remise pour les propositions jusqu'au 21 Janvier 2020.

Le thème pour l'année 2020 est « **L'éducation dans une époque de résistance** ».

Il s'agit d'un colloque interdisciplinaire des étudiants aux cycles supérieurs qui invite des participants à travers le Canada et ailleurs. **C'est entièrement gratuit !** Tous les domaines de l'éducation seront représentés par des conférenciers invités et des ateliers de développement professionnel. Il y aura également des espaces de réseautage et plusieurs surprises !

Les complexités de la théorie et de la pratique de l'éducation, qu'elles soient académiques, sociales, politiques ou culturelles, seront au cœur de cet événement.

DATES IMPORTANTES:

- Nouvelle date limite pour soumettre un résumé : **le 21 janvier 2020**
- Date du colloque : **le 14 mars 2020**
- Lieu : **Pavillon FG - 5ème étage @ Université Concordia, 1610, rue Ste-Catherine Ouest, Montréal**

Nous accueillons les soumissions qui explorent tous les domaines de l'éducation et autres disciplines, comme les suivants :

Éducation des adultes; Technologie éducative; Éducation de la petite enfance et primaire; Études de l'enfant; Linguistique appliquée; Sciences humaines appliquées; Science de l'exercice; Éducation artistique; Psychologie; Sociologie; et Études pédagogiques.

Si vous désirez soumettre une proposition d'affiche ou de présentation oral (en français ou anglais), **soumettre au** :

<https://doe.concordia.ca/symposium/proposals/>

Pour être bénévole, **veuillez vous inscrire au** :

<https://doe.concordia.ca/symposium/volunteer/>

Le symposium est entièrement **GRATUIT** ! Mais **l'inscription** est obligatoire pour assurer votre place et votre repas ! Pour vous inscrire, rendez-vous au :

<https://doe.concordia.ca/symposium/registration/>

Facebook : <https://www.facebook.com/GSDEconcordia>

Twitter: <https://twitter.com/gsdeconcordia/>

Instagram <https://www.instagram.com/GSDEconcordia/>

Ou écrivez-nous à l'adresse suivante : gsde.doe@concordia.ca

Veillez vous joindre à nous en tant que présentateur, bénévole ou venez simplement pour profiter de l'expérience!

Cordialement,
Le Comité d'Organisation
GSDE 2020